



SABON 極致奢華手部重啟護理限時優惠

條款及細則：

1. 此優惠有效期為 2026 年 7 月 24 日至 8 月 16 日。
2. 此優惠只適用於 3 香港現有女性客戶。
3. 護理體驗可預約時段：8 月 5-9 日、8 月 12-16 日。
4. 護理體驗只適用於 SABON HK 網站登記。
5. 使用此優惠須提前預約，並於付款前輸入優惠碼【3HK】方可享此優惠。
6. 請於抵達後出示 My3 e-ID 以享優惠。
7. 每節護理體驗時長 45 分鐘。每個時段僅供一位女性客戶享用。
8. 請提早 5 分鐘到達預約地點，出示確認電郵完成登記。報名人士請準時出席，SABON 不會安排補時。
9. 如需更改預約時間，請於原定預約時間最少 48 小時前，致電客戶服務熱線 2722 9318 或電郵至 sabon_cust_serv@fairton.com；每位客戶僅可更改預約一次。新時段安排視乎實際情況而定。如所有時段約滿，SABON 將另行提供合適安排。
10. 此優惠名額有限，先到先得，額滿即止。
11. 此優惠由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司（「本公司」）對一切有關此優惠提供之服務/產品，恕不承擔任何責任及/或賠償。
12. 本公司及 SABON HK 有權修改此條款及細則，或終止有關禮遇，無須另行通知。
13. 圖片只供參考。如有任何爭議，本公司及 SABON HK 保留最終決定權。



A member of CK Hutchison Holdings
長江和記實業成員



Time-limited Exclusive Offer on SABON Reborn and Rest Luxury Hand Treatment

Terms and conditions:

1. This offer is valid from 24 July to 16 August 2026.
2. This offer is exclusively available to existing 3 Hong Kong female customers.
3. Reservation period: 5-9 August, 12-16 August 2026.
4. This offer is available for booking through the Sabon registration website only.
5. Advance online booking is required. Please enter the promo code [3HK] before checkout to enjoy the offer.
6. Please present your My3 e-ID upon arrival to redeem the offer.
7. Each treatment lasts 45 minutes. Only one female customer may participate in each session.
8. Please arrive at the reserved location 5 minutes in advance, present your confirmation email and complete the registration. Participants must arrive on time. SABON will not provide any make-up time for late arrivals.
9. To reschedule your appointment, please call 2722 9318 or email sabon_cust_serv@fairton.com at least 48 hours before your reserved time. Each customer may reschedule once only, subject to availability. If all sessions are fully booked, alternative arrangements will be offered where possible.
10. Availability is limited and offered on a first-come, first-served basis while supplies last.
11. This offer is provided by the respective service/product provider. Hutchison Telephone Company Limited ("the Company") is not responsible for any matters related to the service or product.
12. The Company and SABON HK reserve the right to amend the Terms and Conditions at their sole discretion.
13. Images are for reference only. In case of any dispute, the decisions of the Company and SABON HK shall be final and binding.



A member of CK Hutchison Holdings
長江和記實業成員